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Indkaldelse til Skolebestyrelsesmøde  

Dato: 21.5.24 

Tid: 17.00-19.00 

Sted: Kontoret Øresundsskolen ( v. Connies kontor) 

Forberedelse til mødet: Læsning af dagsorden / 
evt. bilag, ref. fra sidst.  

Medbring:  Kalender og godt humør 

Mødedeltagere:   
 Cecilie, Josephine, Christina, Ene, Kjersti, Christian, 
Jesper (teams), Caroline, Anni, Rima, Michael, 
Camilla 
 
Referent: Caroline 
  
Ordstyrer: Ene 
 
Mødeleder: Anni 
 
Afbud:   
  

 
 
   
Dagsorden   
  
 

Medindflyde 
lse/ MI  
Medbestem 
melse/ MB 
Beslutning/ B 
O - orientering 
  

Varighed:  
  

Forpersoner byder 
velkommen 
Godkendelse af 
dagsorden 

  

Ref:  
 
 

  

Info ifht sporsløjfen + 
sikker skolevej 

O –  Anni + Jesper 
 

5 min. 

Ref.  Jesper fortæller at han har været kontakt m. 
kommunen. Det rettes ind til 20km på sigt. Jesper 
kører videre med dette.  
Vi har bedt om, at buspladsen hegnes inde. Dette er 
der lavet en analyse og tilbud af til 2,2 mil. Der 
undersøges videre om hvor pengene kommer fra.  

Status på 
arbejdsgrupper + 
promo af oplæg 03.09 

B –Josefine (oplæg) og Cecilie (arbejdsdag) 10 min. 

Ref.  Cecilie har forhørt sig på lærerværelset, hvor der ikke  
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 har været den store stemning for en fælles 
arbejdsdag til at male. Jesper har talt med lærerne i 
20B, hvor der har været stemning for mindre projekter 
med færre klasser og lokaler. Men logistikken omkring 
det er en udfordring. Der er enighed om, at det vil 
være mindre arealer ad gangen.  
 
Josefine fortæller om mulighed for oplæg med 
Annette Due Madsen (om sorg) der er en aftale i hus 
tirsdag d. 3/9 kl 17. Hun tager udgangspunkt i sorg og 
det at have et barn med udfordringer.  
Vi skal have samlet så mange forældre så muligt og 
vi skal tale om, hvordan vi får det meldt ud.  
Der tales her om, at klasserne individuelt skal skrive 
hjem til forældrene. En flyer til sommerfesten og i 
tasken efter sommerferien. Josefine laver en tekst og 
en flyer. Josefine laver ligeledes en video, hvor 
aftenen præsenteres, Anni sender den herefter 
videre.  
 
Vi drøfter muligheden for tolk til arrangementet, så 
der er mulighed for at alle forældre vil kunne deltage. 
Det er derfor vigtigt, at forældrene tilmelder sig, så vi 
kan bestille tolk. Til arrangementet har vi en tidlig 
tilmelding for forældre og herefter en anden runde, 
hvor nært familie kan tilmelde sig. Tilmelding er senest 
d.  21/6.  
 
Da det er en følsomt emne og aften skal der være 
mulighed for, at blive hængende til en kop kaffe og 
en opsamling/sparring efter oplægget.  
 

Status ansættelse 
souschef 

B – Jesper og Anni 10 min. 

Ref. 
 
 

 Der er kommet to ansøgere. Den ene virker som et 
rigtig godt match. Men dilemmaet ligger i, om vi skal 
køre i proces med kun to ansøgere eller om den skal 
til genopslag. På SB mødet er der enighed om, at hvis 
den ene af kandidaterne virker rigtig, så bør der 
handles på dette.  
 
Første samtale er d. 27/5 fra kl. 15 
Anden samtale er d. 30/5 fra kl. 15 
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På samtalen deltager Jesper, Helle, Annette (TR 
lærer), Mie (TR pæd.), Anni og Klaus. Der må meget 
gerne deltage en repræsentant mere fra 
skolebestyrelsen. Det er vigtigt, at skolebestyrelsen er 
med i processen og er med til at tage valget. Der er 
tillid til Jesper og Anni og derfor besluttes det, at de er 
nok, at de deltager i samtalerne.  
 

Udeområder elevråd 
Kommunikationstavler 

O – Jesper, Caroline 10 min. 

Ref.  
 
 

Jesper har været med til elevrådsmøde og elevrådet 
har lavet en ønskeliste, med ønsker til 
udendørsarealerne, som de har fået.  
 
Der kommer kommunikationstavler på legepladserne 
mandag d. 27/5.  
 
Der er kommet en masse nyt sand og kasser med 
legetøj, bolde og andet. Der er her også et fokus på, 
at børnene lærer at hente og rydde op.  
 
Anni fortæller at vi har en crosstrainer og et 
løbebånd, som er forholdsvis nyindkøbte. Dette er 
dog ikke afstemt med fys/ergo, som fortæller at det 
er til voksne og ikke er egnet til børnene. Vi går derfor 
af med dette og finder noget, som passer bedre til 
børn.  
 

 

Skoleudviklingssamtale 
d. 14.8 – deltagere 
ønskes 

B - Anni 10 min. 

Ref.  
 

Kl. 9-12 d. 14/8 
Jesper fortæller, at det er en kontrol fra kommunen 
med et stort alment fokus. Vores opgave ligger derfor 
i, at vise hvad kat. 4 er og hvordan vores børn går i 
skole.  
Der er blevet afholdt et forberedende møde med 
skolens lærere. Her er vi blevet enige om en 
dagsorden. Den vises her på mødet og gennemgås.  
På mødet vil vi gerne have videoer/film af 
hverdagen, Alle I Mål, Livsduelighed og Fælles Mål. 
Så vi kan vise eleverne og dagligdagen på kat. 4.  
Det er vigtigt at det ikke kun bliver glansbilleder og 
solstrålehistorier, men også de udfordringer eleverne 
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og skolen står med. Det er vigtigt, at der her også 
vises forskellige elevgrupper og fagligheder.  
Josefine taler om det billede man får af skolen, når 
man står på busgangen om morgenen. Og hvordan 
det giver et tydeligt blik på skolen og hverdagen på 
kat. 4.  
 
Vores fornemmeste opgave er at give børnene det 
skoletilbud som de har krav på og være ambitiøse på 
børnenes vegne. Og det er det vi skal arbejde på at 
vise omverdenen.  
 
Der er opbakning fra SB og de inviteres til mødet d. 
14/8, hvor flere er interesserede i at deltage. Jesper, 
Josefine og Kjersti deltager d. 14/8.  
 

Kalender – 
møderække for SB 
møder næste år (4) 

B- Caroline  10 min. 

Ref. 
 

Der aftales møder hver 3. måned med en aftale om, 
at der kan kommunikeres på Aula, hvis der er behov 
for yderligere aftaler eller koordinering.  
d. 13/8 kl. 17.30-19.30 
d. 5/11 kl. 17-19 
d. 24/2 kl. 17-19 
d. 21/5 kl. 17-19 
 

 

Sommerfest 11.6 – Bod 
for SB og Elevråd? 
 

B- Jesper 10 min. 

Ref. 
 

Jesper foreslår at lave en bod for elevrådet og 
skolebestyrelsen, med lidt kaffe, kage og flyers.  
Elevrådet spørges, om de vil lave et bander til boden. 
Anni skriver til elevrådet.  
Vi går i tænkeboks over, hvordan boden kan gøres 
mere spændende. Vi melder tilbage i tråden på 
aula.  
Josefine undersøger, om hun eventuelt kan skaffe en 
softicemaskine. 
  

 

KKFO- ledelse og 
organisering 

MI - Camilla 15 min. 

Ref.  
 

Camilla præsenterer en forandringsmodel som er 
lavet på baggrund af tilsynsrapport.  
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Der arbejdes på en omorganisering af KKFO’en, som 
går væk fra klassetænkning, men i stedet skaber 
fællesskab på tværs af klasserne.  
Der er et pilotprojekt i gang med 3 klasser, som kører 
rigtig godt.  
Fokusset er her at skabe et bedre og mere kvalificeret 
KKFO tilbud til eleverne. Skabe mere bæredygtige 
skemaer, så alle børnene har de rigtige og 
nødvendige hænder.  
Der kommer her også til at være ændring i deadline 
for tilbagemelding på ferier, så skemaerne kan 
lægges så de kommer eleverne til gode. Her vil det 
måske være en fordel, at Camilla præsenterer dette 
for forældrene på et møde. 
Der er et fokus på at rekruttere de rigtige personaler 
til huset. Der er en bekymring hos forældrene i, at der 
har været udskiftning i KKFO’en. 
 
For at gøre KKFO’en til en mere attraktiv arbejdsplads, 
forsøger vi at give personalet en tidlig eftermiddag 
og en eventuelt rullende fredag.  
 
Det er en udfordring at ændre skemaer, arbejdstider 
og sammenlægning af elevgrupper midt i et skoleår. 
Og det er derfor en bevægelse, som vi har et stort 
fokus på at nå i mål med, i det nye skoleår.  
 
Der tales om, at det ville være godt for forældrene 
med en præsentation af de nye visioner og mål for 
KKFO’en. Et forslag er inden oplægget d. 3/9.  
 

Sygefravær - status O - Anni  10 min. 
Ref. 
 

Gennemgang af fraværet. Der er et højere fravær 
blandt pædagogerne og pædagogmedhjælpere. 
Der er konstant opmærksomhed og arbejde med 
sygefraværet.  
 

 

Anerkendelse af 
personalet 

MI –  
Cecilie fortæller om, at noget af det, hvor hun har følt 
sig mest anerkendt har været aula beskeder, som 
anerkender det arbejde personalet gør for og med 
børnene.  
Der tales om skoleplanen, hvor personalet skal have 
et forløb med Rikke Høgsted, om belastnings 

10 min. 
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psykologi.  
Der tales om arbejdsmiljø og trivsel og hvordan vi 
sikrer at personalet bliver set og anerkendt i arbejdet.  
Ledelsen skal servicere med ledelse, så deres fokus 
kan lægges hos børnene.  
 
Jesper understreger vigtigheden af anerkendelsen, 
som flytter og styrker medarbejdernes arbejdsglæde.  
 
Forslag om at SB skriver et anerkendende skriv i næste 
udgave af Øresneglen.  
 
Punktet tages med på næste møde.  

 
 
Runde på skolen kigge på læringsmiljø – opsamling via Ledelse og Jesper (og på næste 
møde) 
 


